## 2015 年度「劉德華獎學金」-(香港會員適用)

「2015 年度劉德華獎學金」現正開始接受申請,「獎學金」共分為三個組別,歡迎各莘莘學子來信申請:

- (a) 小學組{小一至小六}
- (b) 中學組{中一至中六}
- (c) 大學組/大專組



### 申請方法:

請於截止日期前,郵寄以下文件\*\*至香港總會,信封面請註明 【2015 年度劉德華獎學金】。

\*\* 校內成績表或公開考試成績表之影印本(背面請寫上會員姓名、會員號碼、日/夜間聯絡電話及所屬組別)。

#### 備註:

- 1. 截止申請日期: **2015 年 8 月 13** 日(**星期四) 晚上 8 時正**(**以香港總會收件為準**)。本會將於 **8 月** 17 日(**星期一**)下午 4 時於官方網站公布得獎者名單。
- 2. 申請 **2015** 年度『劉德華獎學金』之會員亦**必須報名參加 2015 年 9 月 19 日(星期六)**舉行的「**2015** 華仔生日晚會」。
- 3. 小學及中學組的得獎者請穿著整齊校服,大學/大專組則須以整齊服飾出席於「2015 華仔生日晚會」舉行之頒獎禮,多謝合作!

如有任何查詢,請於辦公時間致電 2711 0309 或 傳真 2761 3165 或 e-mail events@awc618.com 郵寄地址:香港九龍九龍灣宏光道 1 號億京中心 B 座 9 樓 E 室

華仔天地 謹啟 16-07-2015

# <u>Andy Lau Scholarship 2015 – (Hong Kong Members)</u>

"Andy Lau Scholarship 2015" is now open for application. Students are welcome to apply for one of the following three Sections:

- (a) Primary Section (P1-P6)
- (b) Secondary Section (S1-S6)
- (c) Undergraduate/ Tertiary Section

### **Application Method:**

Please mail the relevant supporting documents\*\* listed below to Hong Kong AWC on or before the closing date, and please state "Andy Lau Scholarship 2015" clearly on the envelope.

\*\* Copies of your academic results in school or any public exams marked with (i) your name, (ii) membership no., (iii) day /night contact no. & (iv) applied Section at the back

#### **Remarks:**

- 1. Closing date: 8 pm, 13 August 2015 (Thur) (Hong Kong time)
  Successful applicants will be announced in AWC's official website at 4 pm on 17 Aug
  2015 (Mon).
- 2. For those who apply for "Andy Lau Scholarship 2015" must also enroll for "Andy's Birthday Party 2015" which will be held on 19 Sept 2015 (Sat).
- 3. Successful applicants of Primary & Secondary Section must dress in full school uniform whereas those of Undergraduate/ Tertiary Section must be in tidy dressing for the presentation ceremony hosted in "Andy's Birthday Party 2015".

For any enquiry, please contact us during office hours via 2711 0309 or fax 2761 3165 or email events@awc618.com

Postal Address: Unite E, 9/F, Tower B, Billion Centre, 1 Wang Kwong Road, Kowloon Bay, Kowloon, HK